
Protokół Nr XXXVIII /17 

z obrad  XXXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Rypin  w dniu 21 sierpnia   2017r. w Urzędzie 

Miasta Rypin pod przewodnictwem p. Jarosława Sochackiego – Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Na stan 15 członków Rady obecnych było   15. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Sesja trwała od godziny 15.30 do godz. 16.00 

 

                                                                           Porządek obrad: 

 

1.  Otwarcie  obrad XXXVIII sesji i stwierdzenie  quorum.  

 

2    Przedstawienie przedmiotu obrad XXXVIII sesji . 

 

3.    Przyjęcie  porządku   obrad sesji. 

 

4.    Podjęcie uchwał  : 

       d/  zmieniającej uchwałę w sprawie   uchwalenia budżetu miasta Rypin  na 2017 rok 

           (projekt uchwały Nr XXXVIII/260/17), 

       e/ zmieniającej uchwałę  w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej   

          Gminy Miasta Rypin    na lata  2017- 2024 ( projekt uchwały Nr  XXXVIII/261/17). 

    5.   Zamknięcie  obrad  XXXVIII sesji Rady Miasta Rypin. 

  

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Miasta otworzył obrady XXXVIII sesji nadzwyczajnej, stwierdził, że na sali jest  

15 radnych, sesja jest więc prawomocna do podejmowania uchwał. Powitał wszystkich przybyłych  na 

obrady  sesji.  

 

 



 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miasta  informował, że sesja została zwołana na wniosek  Burmistrza Miasta 

Rypin. Przedstawił uzasadnienie zwołania sesji w trybie pilnym  zawarte w w/w wniosku.  

Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 3 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji  i poddał go pod głosowanie.  

Rada Miasta Rypin    15  głosami „za”  jednogłośnie przyjęła  porządek obrad sesji.  

 

Ad.4a 

Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały Nr  XXXVIII/260/17 zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu miasta Rypin na 2017 rok. 

Burmistrz  Miasta p. Paweł Grzybowski informował, że te zmiany  dotyczą  ogłoszonego przetargu na 

zadanie pn „  Budowa  kompleksu lekkoatletycznego  MOSiR w Rypinie „. Zmieniły się kosztorysy w 

tych zadaniach, gdzie Ministerstwo Sportu zmieniło swoje wymagania. Miały być 4- torowe bieżnie, a 

będą 6-torowe. Będziemy starali się zaoszczędzić środki z przetargu na boiska. Wykonawca 

zdecyduje, czy prace rozpoczną się jesienią czy na wiosnę. Burmistrz dodał również, że stadion będzie 

wyposażony w dźwięk, dokonywane są poprawki z projektantami. Każdy dzień nagli, stąd też 

potrzeba dokonania zmian w budżecie w trybie pilnym.  

Pan Jarosław Nowak dodał tylko, że jest to wzrost technologii, należy dołożyć pewne dyscypliny 

sportu, jak skok wzwyż, dochodzi też ponad 1400 m 2 nawierzchni poliuretanowej. Gdyby 

pozostać przy 4-torowej bieżni, nic więcej nie można by robić. 6-torowa bieżnia zwiększa 

możliwości organizacji zawodów.  

Radny p. Nowatkowski pytał, czy w ramach tej inwestycji można by przebudować trybuny. 

Przy tak dużej inwestycji szkoda, by zostały te stare siedliska i stary dach. Burmistrz 

wyjaśniał, że trybuny nie wchodzą w dofinansowanie. Chcemy zaprojektować bieżnie przy SP 

nr 1, SP nr 3 i ZSM,  szkoła SP nr 1 nie ma zaplecza sportowego. Pan Nowak dodał tylko, że w 

tej chwili, jeśli chodzi o wymianę siedlisk i dachu,  nie ma takiej możliwości.  



Radna p. Federowicz pytała, kiedy ruszą prace? Burmistrz wyjaśniał, że firma, która złożyła 

najbardziej korzystną ofertę w tym roku wykona zadaszenie boiska. Pani radna dziękowała 

burmistrzowi za pomysły, pracowitość, gdzie nasze miasto może się wspaniale rozwijać.  

Radny Tomasz Szczęsny poddawał pod rozwagę zamontowanie fotokomórek na stadionie, co 

w znacznym stopniu jeszcze zwiększyło by funkcjonalność tego  obiektu. 

Jarosław Nowak wyjaśniał, że na tym poziomie stadionu nie ma wymogów co do 

montowania takiego sprzętu do pomiaru czasu. Wchodziłaby zmiana technologii, co w 

znacznym stopniu wpłynęłoby na wzrost kosztów inwestycji. Są wymogi ministerialne i 

należy się trzymać tego, co zostało zapisane.  

Radny Żywocki pytał o gwarancję tej nawierzchni boiska. Burmistrz wyjaśniał, że na razie nie 

ma tej bieżni i trudno to określić. Zapewnił jednak pana radnego, że poliuretanowa bieżnia 

dopuszcza również korzystanie z niej przez sekcję nordic walking.  

Przy okazji tematu sportu burmistrz informował, że po raz pierwszy nie odbyły się igrzyska w 

ramach Międzyszkolnego  Związku Sportowego, którego działalność wygasła. 

Przewodniczący Rady dodał tylko, że nie ma osób chętnych, które by się tym Związkiem 

zajęły. Jego zdaniem przy Urzędzie powinna powstać taka komórka sportu.  

Po dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmiany budżetowe: 

- przeniesienie dofinansowania do zadania pn. „Przebudowa boiska piłkarskiego i boiska 

wielofunkcyjnego przy ZSM w Rypinie na 2018 rok. – przeniesienie kwoty 900 000 zł z 

dochodów.  

Rada Miasta Rypin 15 głosami „za” jednogłośnie zmianę przyjęła. 

- zmniejszenie wartości zadania „Przebudowa ul. Bohaterów Czerwca 1956r. o 10 000 zł i 

zwiększenie o tę kwotę przebudowy parkingu przy ul. Nowej.  

Rada Miasta Rypin 15 głosami „za” jednogłośnie zmianę przyjęła.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  wraz z przyjętymi 

poprawkami.  



Rada Miasta Rypin   15  głosami  „za „ jednogłośnie  podjęła  uchwałę Nr  XXXVIII/260/17 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Rypin na 2017 rok. 

Uchwała Nr  XXXVIII/260/17  stanowi zał. nr  3 do protokołu.  

 

Ad.4b 

Przewodniczący Rady  Miasta  przedstawił projekt uchwały Nr  XXXVIII/261/17 zmieniającej  uchwałę 

w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miasta Rypin na lata 2017-2024. 

Rada Miasta Rypin     15  głosami  „za „ jednogłośnie  podjęła  uchwałę Nr  XXXVIII/261/17 

zmieniającą   uchwałę w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miasta 

Rypin na lata 2017-2024. 

Uchwała Nr  XXXVIII /261/17 stanowi zał. nr  4 do protokołu. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miasta zamknął obrady XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Rypin. 

 

 

Protokołowała:                                              Przewodniczący 

Mariola Małecka                          Rady Miasta Rypin 

                                  Jarosław Sochacki 

 


